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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:132 Slarv med läkemedel

Apotekets vd Ann Carlsson skriver på DN Debatt den 16 september att det i 
Sverige förekommer ett sådant slarv med läkemedel att onödiga 
samhällskostnader minskar tillgängligheten till läkemedel. Inom vården 
uppskattas kostnaderna för felaktig läkemedelsanvändning uppgå till ca 2,5 
miljarder kronor per år.

Läkemedelsbehandling är ofta det mest effektiva sättet att hjälpa människor 
med medicinska problem. Det är viktigt med hårda kontroller av läkemedel, 
bland annat för att undvika onödig övermedicinering men också för att undvika 
att outnyttjade läkemedel inte går till spillo.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att stoppa det farliga och dyra 
slarvet med läkemedel? 

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-17
Besvaras senast
2016-10-26 kl. 12.00


